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Írásbelikérdés

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Irodalmi szervezetek támogatása” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k

benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

2007-ben 7 irodalmi szervezet nyílt levélben tiltakozott az ellen, hogy a kulturális tárc a
megszüntette a kiemelten fontos, kulturális egyesületek m űködésére szánt forrást.

Kérdezem Miniszter urat:

Tudja-e Ön garantálni, hogy 2008-ban nem fordul el ő hasonló helyzet?
Tervezi-e miniszter úr, hogy hosszú távra megoldja az irodalmi szervezetek finanszírozását?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . január 14.
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